
Osadní výbor Kojetín 

Zápis z 2. schůze osadního výboru Kojetín ze dne 3. 2. 2017 

 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Miroslav Rosa, Jitka Rakušanová, Ing. Ivo Miček, 

MUDr. Jakub Syrovátka, Antonie Štěpánková, Otto Drescher, Stanislav 

Hrachovec 

 
Host: Místostarosta Mgr. Ondřej Syrovátka 
 
Omluveni: Jiří Holub, Lubomír Holub, Petr Dousek 
 
 
Projednáno:  
 
1) Stanovisko k MPZ 2902 manželů Pokorných 

2) Rozpočet města NJ na rok 2017 

3) Stanovisko k PD chodník v obci  
4) Diskuze  

 
Ad1) Vyjádření k žádosti  - MPZ č. 2902 pana Michala Pokorného a Ivy Pokorné 
na odkup pozemku par. Č. 188/5. Prodej tohoto pozemku nedoporučujeme 
z důvodu možného zamezení přístupu na další přilehlé pozemky. 

 
Ad2) Z rozpočtu města na rok 2017 jsou plánované tyto investice: 

- ČOV Kojetín sanace svahu 4.100 tis. 
- 1. etapa rekonstrukce výletiště Čerťák ve výši 2.000 tis. (oprava 

přístupové cesty, pláže a sociálního zařízení) 
- Dotace ekolog. vytápění Kojetín 300 tis. 
- Vybudování nového kontejnerového stání 
- Opravy místních komunikací 
- Příspěvek na kulturní činnost v obci 30 tis. 
- Opravy a údržba nebytových prostor - vnitřní úpravy v budově hospody 

ve výši 150 tis.  

Podrobný rozpočet plánovaných investic a oprav pro rok 2017, je uveden na 
stránkách Města Nového Jičína https://www.novyjicin.cz/rozpocet-mesta/  

 
  

https://www.novyjicin.cz/rozpocet-mesta/


Osadní výbor Kojetín 

Ad3) Stanovisko ke studii proveditelnosti PD chodník v obci Kojetín 

 

Na žádost Osadního Výboru v Kojetíně, byla zpracována studie proveditelnosti 
chodníkového tělesa v místní části obce „BUS zastávka – konec obce Kojetín“, 
ve směru na Nový Jičín. Chodník byl navržen v délce cca 400 m, prostorově 
situován souběžně s nejfrektovanější komunikací v obci III/04818. 
Vybudování chodníku je jeden z několika návrhů vedoucích ke zlepšení 
bezpečnosti a usměrnění dopravy v obci, která je jednou z priorit občanů. 
Po předložení studie proveditelnosti a následném projednání s majiteli 
sousedních a dotčených pozemků byl však návrh studie na základě záporných 
reakcí zúčastněných zamítnut. Důvodem odmítnutí projektu je zejména značný 
výškový rozdíl mezi nově zřízeným chodníkem a stávajícími pozemky, který má 
za následek: 

1) Ztížení bezbariérových přístupů na přilehlé pozemky 
2) Ztížení sjezdů na pozemky s následkem nutné úpravy sjezdů, které s 

sebou nesou další finanční výdaje 
3) Zamezení možnosti parkování v místě před dotčenými pozemky 

Odmítnutí projektu z výše uvedených důvodů bylo zejména v místě par.č. 
636/3, 535/1, 535/12, 535/5, 535/11, 535/6, 535/9, 535/7 
Závěr: V případě že nebude možno technicky dořešit výše uvedené důvody, 
nedoporučujeme pokračovat v dalším stupni PD. 
 

Ad4) Diskuze 
Zřízení osvětlení na zástavce Čerťák a úpravu zálivu autobusové zastávky 
považujeme za jednu z prioritních investic místní části. 
 

 

V Kojetíně dne 18. 2. 2017 

Zapsala: Jitka Rakušanová 

Schválil: Ing. Lumír Zrník 


